
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 12. august 2014 

Til stede var: Pernille Alberg, Kim Sjælland, Anders Mørk og Ena Andersen 

1. Økonomi 

a. Halvårsrapport 

Bestyrelsen gennemgik og godkendte halvårsregnskabet 

 

b. Forhøjelse af leje hos Shurgaard 

Bestyrelsen vil kritisk gennemgå rummet i forhold til, om der er behov for pladsen 

 

2. Fællesarealer 

a. Overtagelse af fællesarealer, ifbm. Sag om Hoffmann 

Tages op til næste bestyrelsesmøde 

 

b. Legearealer: 

Bestyrelsen undersøger muligheder for alternativer, som er mere holdbare, og dermed 

billigere i drift. 

 

3. Samarbejde med nabo foreninger 

a. Bestyrelsen er blevet kontaktet af Nivå Nu i forhold til et fremtidigt samarbejde 

 

4. Henvendelser fra ejere? 

a. Bestyrelsen besvarer henvendelserne inden for de nærmeste par dage 

 

5. Vedtægtsændringer 

a. Det blev i bestyrelsen diskuteret, om  vedtægterne skal præciseres med farvevalg på 

træværk og vedligeholdelse  rækkehusene. Forslag udarbejdes til en kommende 

generalforsamling. 

6. Næste møde 

a. D. 16. september 2014 

 


